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O czym opowiem:

• Geneza konferencji IUS EX SILICO
• O czym będziemy mówić na konferencji?
• W jaki sposób zamierzamy skorzystać z możliwości jakie 

daje sztuczna inteligencja (SI) i robotyzacja (RPA)?
• Dlaczego powinniśmy zainteresować się sztuczną 

inteligencją i robotyzacją w sądownictwie?
• Potencjalne obszary zastosowań



Geneza konferencji IUS EX SILICO

• Walor edukacyjny
• Potencjał drzemiący w SI i RPA
• Zbudowanie świadomości w sądach i w Ministerstwie 

Sprawiedliwości 
• Sprowokowanie dyskusji i poszukiwań zastosowań
• Obalenie mitów o SI, ale …





O czym będziemy mówić na konferencji?

• Wyjaśnienie kluczowych dla zrozumienia SI pojęć i zagadnień
• Zagadnienia projektowe, organizacyjne i techniczne związane z 

wdrażaniem SI w polskim wymiarze sprawiedliwości z prezentacją 
przykładów jej zastosowania

• Prawno-technologiczne aspekty wdrażania AI w wymiarze 
sprawiedliwości, w tym szanse i zagrożenia

• Projektowane i wprowadzane nowe rozwiązania prawne UE oraz 
prezentacja rozwiązań SI wdrażanych w sądach na całym świecie

• Prezentacja możliwości technologii opartych na SI oraz zastosowaniu 
sztucznej inteligencji do ochrony systemów teleinformatycznych.



W jaki sposób zamierzamy skorzystać z możliwości jakie daje 
sztuczna inteligencja (SI) i robotyzacja (RPA)?

• Metoda małych kroków, a nie „big bang”
• Nie boimy się błędów, korzystamy z doświadczenia innych 
• Poprzez praktyczne przykłady zastosowań SI i RPA (POC)
• Razem z:

• sądami
• innymi resortami (Ministerstwa Cyfryzacji)
• ekspertami zewnętrznymi i dostawcami technologii



Dlaczego powinniśmy zainteresować się sztuczną inteligencją 
w sądownictwie?

• Edukacja, poszerzanie horyzontów
• Naśladownictwo? Dlaczego nie!?
• Moda na SI/RPA? Nie, konieczność!
• Dostępność rozwiązań (komercyjnych, Open Source)
• Dokładanie kolejnych etatów? Nie tędy droga!
• Odwaga i konsekwencja w działaniu



Potencjalne obszary zastosowań SI i RPA

Nie powiem!
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